


[Home](#) > Food [Print](#)  Text Size: [-](#) [+](#)  [Share](#)

CFIA now recognizes accreditation by Canadian Association for Laboratory Accreditation

OTTAWA, June 8, 2012: The Canadian Food Inspection Agency (CFIA) advises laboratories that it now recognizes accreditation by the Canadian Association for Laboratory Accreditation (CALA). The association signed an agreement with the agency in March 2012.

This recognition offers a choice in accrediting bodies for laboratories that want to provide services to the CFIA or have their results accepted by the CFIA.

"The CFIA is pleased to recognize CALA as an acceptable accreditation body for laboratories that are carrying out testing of food, feed and fertilizer," said Dr. Martine Dubuc, Vice-President of Science, CFIA. "We look forward to seeing the benefits this partnership brings to the CFIA and the greater laboratory community."

The CFIA continues to recognize accreditation by the Standards Council of Canada through an agreement that has been in effect since 1997.

Laboratories seeking accreditation of food, feed and fertilizer testing services should contact the Standards Council of Canada or CALA directly.

-30-

For more information, please contact

Shelagh McDonagh
National Manager, Laboratory Quality Assurance and Accreditation
Canadian Food Inspection Agency
Floor 3, Room 303
1400 Merivale Road, Tower 1
Ottawa ON K1A 0Y9
Telephone: 613-773-5314

Date Modified: 2012-06-08

[Accueil](#) > Aliments[Imprimer](#) [Taille du texte: - +](#) [Partagez](#)

L'ACIA reconnaît maintenant l'accréditation par la Canadian Association for Laboratory Accreditation

OTTAWA, le 8 juin 2012 : L'Agence canadienne d'inspection des aliments (ACIA) avise les laboratoires qu'elle reconnaît maintenant l'accréditation par la Canadian Association for Laboratory Accreditation (CALA). L'Association a signé une entente avec l'Agence en mars 2012.

Cette reconnaissance offre un choix d'organismes d'accréditation pour les laboratoires qui veulent fournir des services à l'ACIA ou dont les résultats sont acceptés par l'ACIA.

« L'ACIA est heureuse de reconnaître la CALA comme organisme d'accréditation acceptable pour les laboratoires qui font des analyses d'aliments pour les humains, d'aliments pour animaux et d'engrais », affirme Dre Martine Dubuc, vice présidente, Sciences, ACIA. « Nous sommes impatients de voir les avantages que ce partenariat procurera à l'ACIA et à l'ensemble des laboratoires. »

L'ACIA continue de reconnaître l'accréditation par le Conseil des normes du Canada, conformément à une entente en vigueur depuis 1997.

Les laboratoires qui veulent obtenir une accréditation pour offrir des services d'analyse d'aliments pour les humains, des aliments pour animaux et des engrais devraient communiquer directement avec le Conseil canadien des normes ou la CALA.

-30-

Pour de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec :

Shelagh McDonagh
Gestionnaire nationale, Assurance de la qualité et accréditation de laboratoires
Agence canadienne d'inspection des aliments
1400, chemin Merivale, Tour 1
3^e étage, pièce 303
Ottawa (Ontario) K1A 0Y9
Téléphone : 613-773-5314

Date de modification :
2012-06-08